
 

 

Aan: College van B&W 

Van: VVD Almelo 

Betreft: schriftelijke inbreng taken ODT  

 

 

 

 

Geachte college van B&W,  
 
De fractie van de VVD Almelo heeft begrepen dat niet alle deelnemers (Twentse gemeenten) van de 
Gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst Twente even enthousiast zijn om te kiezen voor de 
zogenaamde variant 4 taken (bestaande uit basistakenpakket milieu (+) en de Wabo-gerelateerde 
milieuadviseuring). We kunnen ons niet aan de indruk onttrekken dat dit (financiële) consequenties zal 
hebben voor de gemeente Almelo.  
 
De VVD Almelo heeft de volgende vragen:  

 
1. Waarom wordt er door de gemeente Almelo voor variant 4 gekozen? Wat zijn hiervan de 

voordelen?  
2. Klopt het dat er deelnemers zijn die niet enthousiast zijn om variant 4 te kiezen? Zo ja, wat zijn 

hier de redenen voor?   
3. Wat zijn de consequenties als niet alle deelnemers voor dezelfde variant gaan?  
4. Hoe ziet het besluitvormingstraject rondom variant 4 eruit? 
5. Hoe kan ervoor gezorgd worden dat alle deelnemers zich aan variant 4 gaan conformeren?  

 
 
Graag ziet de VVD Almelo uw beantwoording op zo kort mogelijke termijn tegemoet, 
 
Met vriendelijke groet, 
VVD Almelo 

Quirine Munnich 0623512884 


